



HKUST Staff Association
香港科技大學教職員協會



Newsletter Issue: 25 April 2023

Staff Appreciation Reception 2023

We would like to invite you to join us for the Staff Appreciation Reception 2023 on May 19, 2023 (Friday) from 6:00pm to 8:00pm at UniBistro & Bar.

This is a great opportunity for us to network, connect with the University's management, and celebrate our hard work and achievements.

The event will be in the form of a buffet with one glass of orange juice or one bottle of beer. Additional beverages, including (alcoholic) drinks, could be purchased at the bar. You may find the food menu [here](#).

Please RSVP on a first-come-first-served basis by **May 5, 2023 (Friday)** via this [LINK](#) to confirm your attendance.

We look forward to seeing you there! More details of our event could be found below.

HKUST Staff Association
Staff Appreciation Reception 2023 嘉勉樂聚

Date: May 19, 2023 (Friday)
日期: 2023年5月19日(星期五)

Time: 6:00pm – 8:00pm
時間: 下午6時 至8時

Venue: UniBistro & Bar, Lo Ka Chung University Center
地點: UniBistro & Bar, 盧家聰大學中心

Format: Buffet with beer or orange juice
形式: 自助餐及啤酒/橙汁

Deadline: May 5, 2023
截止報名: 2023年5月5日

Registration 報名

Fee:

HK\$40 for SA members

HK\$80 for non-SA members

(Pay at the door; please tender exact cash)

*Please remember to bring your Staff Association (SA)'s membership card.

Non-members can join SA now to enjoy the SA members' benefits. Please click on this link: https://staff.ust.hk/membership_form.html

Recruitment for SA Badminton Team (May to Aug 2023)

The following SA Teams and Classes are now open for recruitment:

- Sports Team: Badminton
- Interest Class: Tai Chi

Please click this link for recruitment details: <https://staff.hkust.edu.hk/interest.html>

Notes:

1. All new and existing participants must register online.
2. The enrolment is on a first-come-first-served basis, while priority will be given to SA members.
3. All participants must be faculty/staff or SA Member/ Associate Member. Non-members are welcome to join Staff Association.

Application form can be downloaded from:
https://staff.ust.hk/membership_form.html

*Other SA classes and teams will announce their new recruitment details later.



Event Title:	Personal Skin Care Workshops
Date & Time:	May 10 & 17, 2023
Venue:	To be announced
Quota:	10* (for each workshop) <i>*Participants will be selected by ballot if applications exceed the quota.</i>
Application & Workshop details:	We offer workshops on skin care and beauty message; hope would help participants to maintain personal and physical health. https://cfellowship.webhost.hkust.edu.hk/最新消息/ <i>*Workshops would be conducted in Cantonese; and free of charge_</i>
Application deadline:	May 5, 2023



HKUST Staff Association
香港科技大學教職員協會



會訊 2023年4月25日

嘉勉樂聚 2023

我們誠邀您參加嘉勉樂聚 2023，讓我們彼此建立聯繫，與大學管理層接觸，並慶祝我們的工作的努力與成就。

活動將以自助餐的形式進行，每人可享用一杯橙汁或一瓶啤酒。額外的飲料（包括酒精飲料）可以在酒吧購買。你可在此看到[餐單](#)。報名先到先得！

報名: 請按此[連結](#)

請留意以下更多活動詳情。我們期待您的參與！

HKUST Staff Association

Staff Appreciation Reception 2023 嘉勉樂聚

Date: May 19, 2023 (Friday)
日期: 2023年5月19日(星期五)

Time: 6:00pm – 8:00pm
時間: 下午6時 至8時

Venue: UniBistro & Bar, Lo Ka Chung University Center
地點: UniBistro & Bar, 盧家聰大學中心

Format: Buffet with beer or orange juice
形式: 自助餐及啤酒/ 橙汁

Deadline: May 5, 2023
截止報名: 2023年5月5日



Registration 報名



收費:

會員HK\$40

其他科大教職員HK\$80

(現場收費, 只收現金, 不設找續)

*請帶同你的教職員協會會員證。

非會員可以即時登記成為會員。申請表格可在網址下載: https://staff.ust.hk/membership_form.html

科大教職員協會球隊及興趣班招募 (五月至八月)

科大教職員協會以下球隊及興趣班歡迎各位同事報名
詳情請參閱網頁: <https://staff.ust.hk/interest.html>

註:

1. 新舊成員均須登入網上報名, 先到先得. 會員優先。
2. 參加者必須是教職員或本會會員/附屬會員。歡迎非會員加入本會。

申請表格可在網址下載:

https://staff.ust.hk/membership_form.html

*稍後將公布其他SA課程和球隊新的招聘詳情。敬請留意!



主題:	個人護膚工作坊
日期及時間:	2023年5月10及17日
地點:	稍後通知
名額:	每堂10人 (如果參加人數超出名額, 將以抽籤決定入選學員)
詳情及網上報名:	皮膚是人體最外的保護層, 它會隨著天氣和環境而變化。希望透過是次工作坊不單認識皮膚護理及美容按摩, 亦相信有助維持個人身心健康。 https://cfellowship.webhost.hkust.edu.hk/最新消息/ *工作坊以廣東話進行, 費用全免。
截止報名日期:	2023年5月5日



Website 網站: <https://staff.ust.hk/index.html>
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk